
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VII скликання 
 

ПРОТОКОЛ  

 

21.11.2017                                          м. Черкаси                                                № 13 

 

засідання постійної комісії з питань екології, 

використання природних ресурсів та ліквідації  

наслідків надзвичайних ситуацій 

 

Всього членів комісії – 12 

На засіданні присутні - 7 

 

ПРИСУТНІ: 

Голова постійної комісії: Омаргалієв К.С. 
 

члени постійної комісії: Вусик В. М.,    Гура С. В.,    Жмуд Ю. М.,     

Ніжніков В. М.,   Полозов В. О.,   Пошиваник М. М. 
 

ВІДСУТНІ:  Морозюк М. О, Плічко Г. І., Рябошлик О.В.,  

 Чен В. Є.,   Чміль В.О.  

 

Запрошені на засідання постійної комісії:  
 

Денжанська 

Ольга Сергіївна 

- головний спеціаліст юридичного відділу 

виконавчого апарату обласної ради 

Довга 

Людмила Володимирівна 

- заступник начальника управління екології та 

природних ресурсів облдержадміністрації 

Митюк 

Тетяна Сергіївна 

- заступник директора Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

Поліщук 

Сергій Анатолійович 

- начальник Державної екологічної інспекції у 

Черкаській області 

 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

 

1. Про внесення змін до рішення обласної ради від 23.12.2016 №11-2/VII «Про 

обласний бюджет на 2017 рік  

Митюк 

Тетяна Сергіївна 

- заступник директора Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 



2. Про внесення змін до рішення обласної ради від 03.06.2016 № 5-2/VI 

«Про обласну   програму   охорони  навколишнього природного середовища на 

2016 – 2020 роки»  

 

Довга 

Людмила Володимирівна 

- заступник начальника управління екології та 

природних ресурсів облдержадміністрації 
 

Денжанська  

Ольга Сергіївна 

- головний спеціаліст юридичного відділу 

виконавчого апарату обласної ради  
 

Денжанська  

Ольга Сергіївна 

- головний спеціаліст юридичного відділу 

виконавчого апарату обласної ради  
 

3. Про погодження ПАТ "Золотоніський маслоробний комбінат" надання у 

користування ділянок надр з метою видобування питних підземних вод 

Златокраївського родовища  

Денжанська  

Ольга Сергіївна 

- головний спеціаліст юридичного відділу 

виконавчого апарату обласної ради  

 

 

1.СЛУХАЛИ:  

 Митюк Т.С., яка поінформувала членів постійної комісії щодо 

запропонованих змін до рішення обласної ради від 23.12.2016 № 11-2/VII «Про 

обласний бюджет на 2017 рік». 

 Доповідач зазначила, що зміни більш технічні, в основному здійснюється 

перерозподіл видатків вже раніше передбачених розпорядникам коштів обласного 

бюджету. Стосовно екологічних видатків, за поданням Смілянської районної 

державної адміністрації та районної ради пропонується перерозподілити видатки 

перерозподіл видатків у сумі 150,0 тис. грн. для надання субвенції Смілянському 

районному бюджету на об’єкт «Проведення заходів захисту від підтоплення, 

направлених на запобігання розвитку небезпечних геологічних процесів, 

усуненню або зниженню до допустимого рівня їх негативного впливу на 

територію і об’єкти с. Сунки Смілянського району Черкаської області». 

Текст пояснювальної записки проекту додається до протоколу (додаток 1). 
 

У обговоренні взяли участь: Ніжніков В.М., Омаргалієв К.С. 

Ніжніков В.М. який просив підтримати виділення додаткових коштів на 

завершення робіт з розчищення русла річки с. Сунки Смілянського району. 

 Омаргалієв К.С. запропонував підтримати проект рішення «Про внесення 

змін до рішення обласної ради від 23.12.2016 № 11-2/VII «Про обласний бюджет 

на 2017 рік», рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 
 

ВИРІШИЛИ: висновок № 13/1 додається до протоколу (додаток 2) 

 

«За» - 7; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

2.СЛУХАЛИ:  

Довгу Л.В., яка ознайомила членів постійної комісії із змінами що 

пропонується внести до рішення обласної ради від 03.06.2016 № 5-2/VII «Про 

обласну   програму   охорони   навколишнього   природного   середовища   на 

2016 – 2020 роки», а саме:  

Про%20обласну%20%20%20програму%20%20%20охорони%20%20навколишнього%20природного%20середовища%20на%202016%20–%202020%20роки
Про%20обласну%20%20%20програму%20%20%20охорони%20%20навколишнього%20природного%20середовища%20на%202016%20–%202020%20роки
http://oblradack.gov.ua/files/docs/5-2-7.zip
http://oblradack.gov.ua/files/docs/5-2-7.zip
http://oblradack.gov.ua/files/docs/5-2-7.zip


1. доповнити п. 62 «Заходи щодо відновлення і підтримання 

сприятливого гідрологічного режиму та санітарного стану русла р. Ревуха в 

адміністративних межах Бабанської селищної ради Уманського району». На 

об’єкт  передбачається  фінансування  з  державного  бюджету 3000,0 млн. грн. та 

1 млн. грн. з місцевих бюджетів; 

2. доповнити п. 90 «Проведення спеціальних заходів, спрямованих на 

запобігання знищенню чи пошкодженню природних комплексів територій та 

об’єктів природно-заповідного фонду (необхідно зробити заходи щодо 

збереження природних цінностей, створення списку Червонокнижних видів 

рослин і тварин які перебувають і зростають на території області); 

3. у п. 25 «Роботи пов’язані з поліпшенням технічного стану та 

благоустрою водойми в с. Антипівка, Золотоніського району, Черкаської області» 

пропонується передбачити з місцевих бюджетів 213 тис. грн.; 

4. у п. 60 «Проведення робіт з поліпшення екологічного, технічного 

стану та благоустрою водойми (4-й ставок) в м. Христинівка» в назві об’єкта 

необхідно зазначити – «капітальний ремонт»; 

5. у п. 66 «Виконання заходів щодо відновлення та підтримання 

сприятливого гідрологічного режиму частини строку ріки Вільшанка через 

перекидний канал до Будище-Свидівоцької насосної станції № 1» в назві об’єкта 

доповнити – «капітальний ремонт» та зазначити Департамент містобудування, 

архітектури, будівництва та житлово-комунального господарства ОДА, Черкаська 

РДА, Будищенська сільська рада, Черкаське регіональне управління водних 

ресурсів. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 3). 

У обговоренні взяли участь: Поліщук С.А., Полозов В.О., Омаргалієв К.С. 

Поліщук С.А., просив підтримати зміни стосовно виконання робіт з очистки 

річки Вільшанки. Громада села хоче почистити річку яка забруднена, закидана 

деревами. Сільська рада за власні кошти виготовила проектно-кошторисну 

документацію на виконання робіт. 

Також Сергій Анатолійович просив підтримати п. 90, адже Черкаська область 

одна з небагатьох областей, в якій до цього часу не створено списку 

Червонокнижних видів рослин і тварин, які перебувають чи зростають у 

природних умовах на території області. Роботи по створенню цього списку 

ведуться науковцями та студентами університету імені Богдана Хмельницького, 

але вони потребують узагальнення. 

Омаргалієв К.С. запропонував підтримати запропоновані зміни до обласної 

програми охорони природного середовища на 2016-2020 роки та проект рішення 

обласної ради «Про внесення змін до обласної програми охорони навколишнього 

природного середовища на 2016-2020 роки», рекомендувати розглянути питання 

на сесії обласної ради та пропонувати депутатам підтримати зазначений проект 

рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок № 13/2 додається до протоколу (додаток 4). 

 

    «За» - 7; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 



3.СЛУХАЛИ: 

Денжанську О.С., яка повідомила,  що  до  обласної ради надійшло 

повторно подання  Державної  служби  геології  та  надр  України   від   26.10.2017   

№ 23849/03/12-17 щодо погодження публічному акціонерному товариству 

"Золотоніський маслоробний комбінат" надання у користування ділянок надр з 

метою видобування питних підземних вод Златокраївського родовища. 

 Проект рішення було підтримано на засіданні постійної комісії 12 жовтня 

2017 року, але не розглянуто на сесії обласної ради. Враховуючи подання 

Державної служби геології та надр України підготовлено уточнюючий проект 

рішення та запропоновано на розгляд сесії обласної ради 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 5). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Омаргалієв К.С. запропонував підтримати проект рішення обласної ради, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам при розгляді питання підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок № 13/3 додається до протоколу (додаток 6). 

 

«За»-7; «Проти»-0; «Утрималося»-0; «Не голосувало»–0 

 

 

 

 

 

Голова постійної комісії      К. С. Омаргалієв 

 

 

Заступник постійної комісії      В. М. Ніжніков  

 

 


